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Írásbeli kérdés

"A deregulációs folyamat kellemetlen következménye" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Űr!

Az elmúlt évben 853/200/EK rendeletre hivatkozva olyan szakmai jogszabályokat helyeztek
hatályon kívül, melyek intézkedései a hivatkozott uniós rendelet alapján nem rendezhetők .
Ilyen a 69/2002.(VIIL15.) sz. FVM rendelet, amely trichinella fertőzésre fogékony állatok
friss húsának vizsgálatáról szól és amelynek megszűntével egy, a fogyasztóra közvetlen
életveszélyt jelentő betegség terjedése és az ellene való fellépés jogi eszköze szűnt meg . A
79/2003 . (VILL) sz . FVM rendelet a hús- és húskészítmények forgalmazásának rendjéről,
feltételeiről és állategészségügyi ellenőrzéséről szólt, amíg szintén hatályon kívül nem
helyezték . Ezzel megszűnt a lehetőség a hús- és húskészítmények általános
követelményrendszere, annak betarthatósága jogi szabályozására .

Miniszter Űr!

A deregulációt követően az állategészségügyi hatóságnak milyen eszköze van a fogyasztók
életét veszélyeztető betegség ellenőrzésére, és hogy fogja az állategészségügyi hatóság a sok
botrány kavart húsforgalmazás rendjét előírni, betartását ellenőrizni, miután mindenről a
hivatkozott uniós jogszabály nem rendelkezik .
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